
Kort verslag door El van Hal t.b.v. de leden van de Adviesraad Sociaal Domein Middelburg d.d. 30 

augustus 2023   

Participatieavond met als thema :Wonen, Zorg en Welzijn over 20 jaar d.d. 29 augustus 2023 

stadskantoor  Middelburg 

Aanwezig: extern voorzitter, 3 ambtenaren, 2 vertegenwoordigers KABO en 2 vertegenwoordigers 

van ASD (Hanny Vonk en El van Hal. ) Daarnaast 5 personen uit de doelgroep 55-60 jarigen. 

Doel van de avond: Aan de hand van stellingen een beeld krijgen hoe zij naar hun woon-zorg en 

welzijnssituatie kijken als ze over 20 jaar minder mobiel zijn en/of beperkingen hebben . 

Na een korte inleiding van de voorzitter naar een kleine powerpoint presentatie gekeken (data en  

noodzaak visie ontwikkelen..etc) 

Daarna in drie groepjes met een stelling over Wonen, Zorg en welzijn aan de slag. 

Het mag helder zijn dat  de uitkomst niet veel verrassingen opleverde. Wat de deelnemers de 

gemeente meegeven: denk aan diverse vormen van gemeenschappelijk wonen, realiseer kleine 

betaalbare woningen zodat er ook qua bewoning doorgeschoven kan worden . Zorg voor 

voorzieningen in wijken , denk weer na over een  moderne vorm van het welbekende 

bejaardentehuis, zorg voor ruimte – letterlijk en figuurlijk – om te socialiseren Realiseer diverse 

vormen  om vooral de kans te creëren elkaar vanuit nabuurschap te kunnen helpen.  

Bij een groepje wat bestond uit 2 personen die al jaren dagelijks werken in de zorg (met ouderen), 

werd bij het onderwerp Welzijn expliciet vermeld dat welzijn ook bekeken  kan worden vanuit 

kwaliteit van leven. 

Zij gaven  aan dat ze dagelijks werken met oude mensen die expliciet aangeven klaar te zijn met 

leven en die geen kant op kunnen . Ze worden a.h.w. gedwongen door te blijven leven omdat er geen 

mogelijkheid is om met respect  te stoppen met leven. De organisaties Vereniging voor vrijwillige 

euthanasie en de Corporatie laatste wil  en beschikbaar zijn van middelen  kwam aan de orde. Deze 2 

aanwezige personen uit de doelgroep wilden graag ook eigen regie op het moment  wanneer ze 

zouden vinden dat er geen kwaliteit van leven meer is.  Voor de aanwezige ambtenaar was dit thema 

volstrekt nieuw. 

Plenair werd nog even in grote lijnen samengevat wat aan de orde is geweest. Met expliciet de 

nadruk op: kijk wat er  m.b.t. deze thema’s al aan projecten en pilots bij andere gemeenten 

gerealiseerd wordt/is. En durf als gemeente eens wat buiten de gestelde kaders te treden . Er is 

afgesproken dat de powerpoint presentatie ,de voorgelegde stellingen en alle genoteerde 

opmerkingen van de deelnemers toegezonden worden. Dit alles kan dan doorgestuurd  worden naar 

alle leden van de Adviesraad 

Tot slot een persoonlijke opmerking (ik kan het niet laten): 

Ik blijf twijfels hebben bij dit soort sessies. Als je je een beetje in dit type thema’s verdiept (ook de 

ambtenaren) dan is alles al bekend en kun je gewoon aan de slag . Graag zou ik een eenvoudige 

kosten baten analyse op dit soort sessies los willen laten . Een extern voorzitter uit het oosten van 

het land (!) a raison van ?? , 3 ambtenaren (compensatie in uren?)en de inzet van de andere 

aanwezigen…..  

En vanavond de 30e augustus vindt er weer zo ’n sessie plaats…  

El van Hal, lid Adviesgroep Sociaal Domein Middelburg 30 augustus 2023     



 


